
 

 
 

MĚSTO LITOMĚŘICE 
Komise sportu 
 

 
Zápis z jednání komise při Radě města Litoměřice 
__________________________________________________________________ 

 
Konané 04. 12. 2023 od 16:00 hod. v zasedací místnosti U Štěpána v budově MěÚ 
Litoměřice, Pekařská 2 
 
Přítomni: 
Ing. Josef Mayer 
Mgr. Václav Červín 
Ing. Jan Fišera, MPA 
Bc. Jiří Háček 
Ing. Jan Hrkal 
Ing. Milan Jamrich 
Bc. Pavel Koňařík 
Mgr. Klára Moščicová 
Bc. Robert Mühlfait 
Ing. Radim Studený 
 
Omluveni: 
Ing. Eduard Šíf 
 
Nepřítomni: 
Bc. Ondřej Strnad 
 
Hosté: 
Mgr. Jiří Adámek 
Zdeněk Hofman 
 
Jednání řídil:  
Ing. Josef Mayer 
 
Zapisovatel:  
Hana Pospíchalová 
 
Program: 

1. Kontrola zápisu z posledního jednání 
2. Koncepce rozvoje sportu v Litoměřicích pro následující období od roku 2024  
3. Program podpory „Sport pro zdraví/sport pro všechny“ na rok 2024 – schválení 

pravidel 
4. Žádost o podporu TJ Sokol Pokratice – Litoměřice z.s. 

 
Konec jednání: 17:55 hod. 
 
Termín příštího jednání: 22. 01. 2024 od 16:00 hod. v zasedací místnosti U Štěpána 
v budově MěÚ Litoměřice, Pekařská 2 
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Na začátku jednání komise byla představena nová vedoucí odboru ŠKSaPP. 
 
 

1. Kontrola zápisu z posledního jednání 
 
K zápisu nebyly vzneseny připomínky. 
 
 

2. Koncepce rozvoje sportu v Litoměřicích pro následující období od roku 2024  
 
Na jednání RM dne 08. 11. 2023 byl předložen vypracovaný návrh nové Koncepce 
rozvoje sportu v Litoměřicích na období 2024-2030. RM předložený návrh koncepce 
neschválila a doporučila ZM prodloužit platnost stávající koncepce do doby přijetí nové 
koncepce sportu, nejvýše však o jeden rok. 
 
Komise sportu žádá RM o písemné vyjádření ke konkrétním bodům návrhu nové 
Koncepce rozvoje sportu v Litoměřicích na období 2024-2030, které podle RM 
nevyhovují.  
 
 

3. Program podpory „Sport pro zdraví/sport pro všechny“ na rok 2024 – schválení 
pravidel 

 
V návrhu rozpočtu Města Litoměřice na rok 2024 je alokována částka 150 tis. Kč na 
Program podpory „Sport pro zdraví/sport pro všechny“ na rok 2024. Podmínky 
dotačního Programu jsou předkládány ve stejném znění jako pro rok 2023. 
 
Podmínky Programu podpory budou předloženy ke schválení na jednání RM dne  
13. 12. 2023 a poté budou vyhlášeny na webových stránkách města. Žádosti o 
poskytnutí dotace může poskytovatel přijímat až po 30 dnech, kdy je Program vyhlášen. 
Město Litoměřice bude žádosti o dotace přijímat ve lhůtě od 16. 01. 2024 do 31. 03. 
2024.  

  
Komise sportu při RM doporučuje RM schválit podmínky Programu podpory „Sport pro 
zdraví/sport pro všechny“ na rok 2024 a uložit odboru ŠKSaPP jejich vyhlášení.  

 
Po vyhlášení Programu na webových stránkách města budou městem evidované 
sportovní spolky upozorněny na jeho vyhlášení prostřednictvím e-mailů. 

 
 

4. Žádost o podporu TJ Sokol Pokratice – Litoměřice z.s. 
 

TJ Sokol Pokratice-Litoměřice z.s., Pokratická 80/44, 412 01 Litoměřice, IČO: 005 24 280 
žádá město o podporu mladých fotbalistů z důvodu rozšíření počtu členů, vzniku 
mužstva mladšího dorostu a posunu prakticky všech mládežnických mužstev do 
vyšších soutěží. Zároveň sděluje, že v letošním roce NSA nevyhlásila očekávaný dotační 
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titul na provoz a údržbu vlastních sportovišť spolků a žádá o finanční podporu ve výši 
ztráty z dotace na provoz a údržbu v částce 350.000 Kč.  
 
Žádost byla předběžně projednána v RM dne 22. 11. 2023 a doporučuje se spolku 
specifikovat ji o účel ke kterému má být konkrétně podpora poskytnuta. 
 
Bc. Mühlfait – rozporoval přílohu k podané žádosti TJ Sokol Pokratice – Litoměřice z.s., 
kde je uváděno porovnání výkonnosti mladých fotbalistů TJ Sokol Pokratice – 
Litoměřice z.s. a FK Litoměřicko, z.s. 
 
Mgr. Adámek – obce by neměly dotovat výpadky státní podpory, pokud ano, tak 
spravedlivě tzn. podpora všem spolkům, které spravují vlastní sportoviště. 
 
Ing. Studený – navrhovaná úspora 10 % finančních prostředků z individuálních dotací 
mohla řešit stávající situaci spolků, které jsou nyní bez dotace z NSA. 
 
Mgr. Adámek – k návrhu nové Koncepce rozvoje sportu v Litoměřicích, RM návrh 
koncepce neschválila z více důvodů – velká obsáhlost, výhrady ke SWOT, nepřesné 
údaje např. inflace, chybí mechanismus rozdělování financí apod. 
 
Ing. Mayer – sportovní kluby, které žádají o individuální dotaci, zašlou, k již podané 
žádosti o poskytnutí dotace na rok 2024 položkový rozpis plánovaného nákupu 
sportovního vybavení, který uvedli v povinné příloze Finanční plán na rok 2024. 
Položkový rozpis již bude pouze přiložen k žádosti o poskytnutí dotace na rok 2024. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 


